
 

 

       

 

 

elediye başkanımızın bugüne 

kadar yaptığı parklara ilaveten, 

daha kapsamlı ve fonksiyonel 

bir halk parkını daha şehrimize kazandırması, 

sevindirici bir gelişme olmuştur. Belediye 

başkanları böyle ciddi eserlerle, şehirlerinde 

kalıcı izler bırakabilirler. O şehirde yaşayan 

halkın hafızasından da asla silinmezler. 

Başkanımızı, bu gayretli çalışmalarından dolayı 

gönülden kutluyorum. 

 

Cezaevi yeni yerine taşındı. Peki, 

cezaevi taşınınca bu yere ne yapılabilir? Sayısız 

öneriler olabilir, ne yapılsa yakışır… Ancak 

siyaset halk için, halka hizmet için yapılıyorsa 

bazı öncelikleri olmalıdır. Merkezde veya 

muhitte yaşayan insanımızın, özellikle 

kadınlarımızın buluşacağı, yaz, kış gelip 

gideceği, günlerini bile orada yapabileceği 

yerlere çok ihtiyacımız vardır. İşin püf noktası, 

burası, hazır binaları, ağacı, çiçeği, çimiyle 

zaten bir halk parkı gibidir.   
 

Cezaevinin yeri 47 dekar (dönüm) 

47.000 metre karedir. Hemen yanındaki Devlet 

Su İşleri’nin arsasının 26.000 metre karesini de 

eklediğimizde; toplam 74.000 m2´llik bir alan 

ortaya çıkıyor. Cezaevinin yerinde olduğu gibi, 

Devlet Su İşleri’nin yerinde de ağacı, çiçeği, 

çimi ve binaları hazır vaziyettedir. İşte size 

mükemmel bir halk parkı? Evren Dinçer 

başkanımız sağ olsun birçok park yaptı ve 

yapıyor. Ancak bu parklara, iki yer daha 

eklenirse harika olmaz mı? Şehrin peyzajı ve 

imajı büyük oranda değişmez mi? Özellikle o 

bölgede ve civar mahallelerde oturan ailelerin 

mutluluğu hesap edilebilir mi?  

 

Yalnız, asla ve asla burada mangal 

yakılmamalı, yani park piknik alanı 

yapılmamalıdır. Örneğin güzelim Kılıçaslan 

Parkı´nın ilkbahar ve yaz mevsimlerinde en az 

sekiz ay boyunca, piknik alanı olarak 

kullanılmasının kaldırılması, ne kadar güzel 

oldu. Başkana sayısız teşekkürler. 

 

 

 

 

 

 

Üstelik bu parklarda insanlarımızın 

oturabileceği mekânların olması da bir ayrıcalık 

olacaktır. Emekliler evi yapıldı çok güzel oldu. 

Ama yetmiyor. Buna benzer, bu yeni parkta da 

kadınların ve erkeklerin oturabilecekleri ikişer 

adet yer yapılsa güzel olmaz mı? Sırası 

gelmişken belirtelim. Her mahallede bulunan 

kadın aktivite merkezleri gibi yine her 

mahallede erkek emekliler evi veya emekli 

erkekler için aktivite merkezlerine çok ihtiyaç 

vardır.  

 

Daha önceki başkanımız TMO´nun 

yerini halkın istediği hale getirmişti, Evren 

Başkan’da cezaevi ve Devlet Su İşleri’nin yerini 

de aynı şekilde halkın istediği hale getirir 

inşallah. Halkımızın artık konuşması gerekiyor. 

İşte size dedikodudan uzak bir konu? Gerçek bir 

konu… Lütfen, kendiniz ve aileniz için 

konunun üzerine durunuz. Halkımızın bu 

konularda bilinçlenmesi, yöneticilerimize 

olumlu olarak yansıyacak, kollektif akıl ortaya 

çıkacaktır. 

 

Halkın parkları demek; gidilecek 

yerimiz yok diyen insanımıza gidebilecekleri 

yer, oturacağım yer yok diyen insanımıza 

oturabilecekleri yer? Buluşacağımız yer yok 

diyen insanımıza işte buluşabilecekleri yer 

demektir… Bu vesileyle, Dr. Enver Dinçer 

Başkanımızdan hem kendisi hem de şehrimiz 

için, samimiyetle ve ısrarla bu yerlerin halkın 

parkın olmasını isteyelim… 
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